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Poslední den Zahrady, úterý 5. července večer, se zákulisí amfiteátru Krtečky jen hemžilo. Mezi
prvními z držitelů, které jsem oslovila před slavnostním udělováním prestižní zahradní trofeje,
byla dlouhovlasá blondýnka z Tachova, písničkářka a zpěvačka krásného altu, usměvavá a
šťastná Terezka Terčová.    

Terezko, kdy jsi začala věřit, že získáš Krtečka?

Věřit? Můj přítel Dan intuitivně předpovídal, že letos to určitě vyjde. Už si přesně nepamatuji tu
chvíli, ale musím říci, že jsem to vůbec neřešila. A když mi Jupp tak nenápadně sdělil, že dnes
večer v sedm hodin tu mám být připravena, nejdřív jsem nechápala proč. Až když se pak
zvláštně zaculil, tak mi to došlo. Musím říct, že pořád si mi to ještě plně nedochází, možná až
samotné vyhlášení to trochu posune. Ale musím říct, že mám radost. Velikou.

  

Čerstvá vítězka Tereza Terčová

foto: Ivan Bllemby Krejza ©

Vědělas o kulišárně, kterou udělal Jeroným Lešner 6. dubna na pražském konkursu Zahrady,
kdy vyhlásil, že letošního Krtečka získá Tereza Terčová?

(Smích). Dověděla jsem se o tom od kamarádky. Říkala mi, jak Jeroným na své stránky napsal,
že si dovoluje Juppa předběhnout, tak mě to fakt pobavilo. Škoda, že na Jerryho nemám číslo,
jinak bych mu asi napsala, že je dobrej. (Tereze jsem číslo dala! :-)
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Po kolikáté ses hlásila do konkursu a proč?

Hlásila jsem se počtvrté a na Zahradě jsem podruhé. A proč se hlásím? Připadá mi to naprosto
přirozený způsob, jak se dostat před lidi na Zahradu, jak jim zahrát a nějaká předkola mi zase
až tak nevadí. Považuji to za hraní jako každé jiné. Na konkursech jsou diváci, kterým se to líbí
a beru to jako další možnost si zahrát.

Podle čeho ses rozhodovala, co v soutěži zazpíváš?

Myslím, že už hraju docela dost a už mám trošku vychytaný, jak lidi na tu kterou písničku
reagují. Asi to bylo pro mě stěžejní při rozhodování, co vyberu.

Hodně se tu mluví o tvém cédéčku.

Je to asi měsíc, kdy jsme se poprvé začali bavit s vydavatelem, že bychom CD eventuelně
možná i vydali. Shodou okolností se to sešlo, neboť s cenou Krtečka jsem získala i týden
natáčení ve studiu Honzy Friedla. Jsem strašně šťastná, protože se tím sníží náklady. A
vydavatelé v podstatě budou muset přistoupit na to, že se to bude točit u Honzy, za co jsem
vděčná, stejně bych o to usilovala. Máme docela blízké vztahy s Nezmary, s Pavlínou Jíšovou,
s Honzou a vůbec s tím jihočeským okruhem. Doufám, že příští rok na jaře CD bude.

Asi je předčasné říkat, co bys chtěla na desku natočit?

Ještě to raději nebudu moc říkat.

Jak jste zisk Krtečka oslavili?

Šli jsme s Danem hned koupit litrovku medoviny, s přáteli jsme vypili polovinu, a když jsme
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viděli Pavla Zajíce z Nezmarů, dali jsme mu láhev, ať se napije a nechá ji kolovat. A pak jsme
zjistili, že medovina kolovala mezi Pavlem a Zajícem. (Smích). Prázdnou láhev jsme si odnesli,
protože my si je všechny schováváme. Už máme doma čtyři!

A co uděláš s Krtečkem?

Teď jsme se tu dohadovali, jestli Krtečka necháme v Praze u Dana, kde v podstatě teď
fungujeme, nebo doma v Tachově. Jenže moje maminka Krtka na zahradě nechce, protože by
jí tam dělal krtince, a Dan zase nechce doma díry v parketách. Třeba bude putovní?
Samozřejmě, že ho dovezeme všude ukázat. (Dan ho prý bude nosit na krku)

A kde tě ještě letos v létě uvidíme hrát?

Z větších akcí 14. července na Folkové Růži v Jindřichově Hradci v kapli Máří Magdaleny, 3.
srpna na Kocouří scéně v Telči. V tuhle chvíli si další hraní nevybavuji, ale všechny informace
jsou na mých stránkách http://www.tereza-tercova.wz.cz/  . A jestli platí ten Folkomín, tak tam
(10. září festival FOLKtime.cz. pozn. red.).

Terezko, děkuju za rozhovor, blahopřeju k zisku Krtečka, pěkně si to dnes na scéně amfíku
užij.    
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